

Opening:

Wednesday 22, 2021

On view:<https://www.suturo.com>**Press Materials:**https://drive.google.com/drive/folders/1hKBazPn2SVVbKT7MH_4FF4rNROvXPN2s?usp=sharing**Media contact:**suturo.art@gmail.com

ARTISTS AND POEMS: Berlin 2021

ARTISTS SHARE A POEM AND THE WORK IT INSPIRED IN A
VIRTUAL AND INTERACTIVE ONLINE EXHIBITION



SUTURO is an online exhibition project that invites artists to relate their own work to a poem. The Suturo team from Los Angeles (Steven Wolkoff, Alexandra Wiesenfeld and Eugene Ahn) has invited Bettina Weiß and Daniel Wiesenfeld to organize and curate the exhibition Berlin 2021.

The invited artists place their work in relation to a text/poem that is of particular significance to them. They are completely free in their choice and approach, both thematically and formally. The poem can complement or contrast their process, be the starting, ending or in between point of the work. Whether the world political situation, the challenge of the pandemic, a purely formal combination of art and language, or a personal focus, anything goes.

This combination of art and poetry allows new insights into the motivation behind the work, and opens up interesting intellectual perspectives on the intersections between word-based and text-based art.

SUTURO ist ein Online Ausstellungsprojekt, welches Künstler:innen einlädt, eine eigene Arbeit in Bezug zu einem Gedicht zu setzen.

Das Suturo Team aus Los Angeles (Steven Wolkoff, Alexandra Wiesenfeld und Eugene Ahn) hat Bettina Weiß und Daniel Wiesenfeld eingeladen, Organisation und Kuration der Ausstellung Berlin 2021 zu übernehmen.

Die eingeladenen Künstler:innen stellen ihr Werk in Verbindung zu einem Text/Gedicht, das für sie von besonderer Bedeutung ist. Bei der Auswahl und Herangehensweise sind sie sowohl thematisch, als auch formal völlig frei. Das Gedicht kann ihre Arbeitsweise ergänzen oder kontrastieren, der Ausgangs-, Zwischen- oder Endpunkt der Arbeit sein. Ob die weltpolitische Lage, die Herausforderung der Pandemie, eine rein formale Kombination von Kunst und Sprache oder ein persönlicher Fokus, alles ist erlaubt.

Pictured:

Anke Völk, left, Kuno Ebert,
Mike Mackeldey

Diese Verbindung von Kunst und Poesie ermöglicht neue Einblicke in die Motivation hinter dem Werk und eröffnet interessante intellektuelle Perspektiven auf die Überschneidungen zwischen wort- und textbasierter Kunst.

SUTURO.COM, a dynamic and interactive website that reacts uniquely to each visitor as they navigate the site, allowing for exploration that fosters new formal and conceptual perspectives between the art, the poems, and the viewers.

Participating artists: Dan Allon and Ari-Pekka Leinonen, Michel Aniol and Stephan Wang, Detlef Baltrock, Charlotte Bastian, Ulrike Dornis, Kuno Ebert, Dana Engfer, Vanessa Enriquez, Jesse Farber, Jasmine Justice, Julia Krewani, Aneh Ondare, Jürgen Kellig, Meike Kuhnert, Niina Lehtonen Braun, Mike Mackeldey, Oliver Möst, Katja Pudor, Matthias Reinmuth, Miguel Rothschild, Susanne Ring, Carola Rümper, Eva Schwab, Tanja Selzer, Kerstin Serz, Carlos Silva, Elisabeth Sonneck, Anke Völk, Bettina Weiß, Nicole Wendel, Daniel Wiesenfeld, Ruth Wiesenfeld, Andreas Wolf, Majla Zeneli

To experience the exhibition: www.suturo.com

